
ť:..püI;L1' Ir pnoĺorót z xvll PoslEDzENlA
RAoY PoLsKlEGo KtuBU wyścleów KoNNYcH

z dnia 14 czerwca 2023 ľoku

Zdalne posiedzenle Rady (poprzez platformę Zoom) zostało otwarte o g. L2 przez Przewodniczącego Rady PKWK - B' Pukowca, który

stwierdził, Że przy obecności 9 członków Rady zgromadzenie jest zdolne do podejmowania uchwał. Przewodniczący poinformowal

Członków Rady, iż posiedzenie zostato zwołane na prośbę Prezesa PKWK Pana Krzysztofa Kierzka, o czym Członkowie Rady rozmawiali na

ostatnim posiedzeniu, iż może nastąpić taka konieczność w wyjątkowej sytuacji.

Posiedzenie odbywa się za pomocą komunikatora, co jest dopuszczalne i zgodne z Regulaminem.

Proponowany porządek obrad - w nawiązaniu do posiedzenia XV Rady PKWK i w związku z głosowaniem na sędziów wyścigowych na

sezon 2023.

1. PrzyJęcie porzqdku obrad,

1. Przyjęcie porządku obrad

2. Przyjęcie protokolu z XV i XVl posiedzenia Rady

3. DYskusja na temat zmniejszającej się liczby sędziów ijeźdźców oraz propozycji rozwiązań

4. Powolanie sędziów - podjęcie uchwaly o trybie głosowania - głosowanie jawne.

5. Głosowanie w sprawie powołania sędziów na sezon wyścigowy 2023 roku i przyjęcie stosownej uchwaly

6. Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności PKWK za Ż022 rok.

7. Sprawy różne

1, Przytęcle porzqdku obrod.

UCHWATA NR 65
z dnla 14 czerwca 2023 roku

Rada Polskiego Klubu Wyścigów Konnych postanawia przyjąć proponowany porządek obrad uzupelniony o pkt 5 (głosowanie w sprawie

powołania sędziów na sezon wyścigowy 2023 roku)

Za przyjęciem uchwały głosowało 9 (dziewięć) osób,

Za odrzuceniem uchwaĘ głosowało 0 (zero) osób,

od oddanla glosu wstrzymało się 0 (zero) osób'
Uchwała została przyjęta jednomyślnie.

Porządek obrad przedstawlony członkom Rady PKWK stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

2. Przyjęcíe protokołu z XV i XVl posíedzenla Rady,

Wobec braku uwag podjęto następującą uchwałę:

UCHWATA NR 66
z dnia 14 czerwca 2023 roku

Rada Polskiego Klubu Wyścigów Konnych postanawia pľzyjąć pľotokół z XV posiedzenia Rady

Za przyjęcĺem uchwaĘ głosowało 9 (dziewięć) osób,

Za odrzuceniem uchwaly głosowało 0 (zero) osób,

od oddania głosu wstrzymało się 0 (zero) osoba.
Uchwała zostala przyjęta jednomyślnie.

UCHWATA NB 67
z dnia 14 czeľwca 2023 roku

Rada Polskĺego Klubu Wyścigów Konnych postanawia przyiąć protokół z XVĺ posiedzenia Rady

Za przyjęciem uchwały gtosowało 9 (dziewięć) osób,

Za odrzuceniem uchwały głosowało 0 (zero) osób,



d oddania głosu wstrzymało się 0 (zero) osoba'
chwała uostala przyjĘta jednomyślnle.

Dyskusja na temat zmnłelszatqce! slę liczby sędzÍów i jeźdźców oraz prapozycli rozwÍqzań

'obec spełnienia części formalnych przystąpíono do obrad XVll posiedzenia Rady PKWK w zakresie omówienia pkt 3 z porządku obrad.

ezes Krzysztof Kierzek podsumował obecną sytuację związaną z iĺością sędziów wyśclgowych. Liczba osób które otrzymały licencje
dzĺego wyścigowego w sezonie 2023 jest niepokojąco mała, a wobec rezygnacJi jednego z członków KomlsJl Technicznej, jesteśmy w
tuacji kiedy ten sam skład musi być zapewniony w każdy weekend wyścigowy bez możliwości jakiegokolwiek zastępstwa.
lmisja odwolawcza do tej pory nieukonstytuowala się, tym samym nie wydala w terminĺe żadnego orzeczenia, przy piętrzących się

lwołaniach które muszą zostać rozpatrzone natychmĺast' Wobec tego obecna Ko uznana jest jako niefunkcJonująca i wymaga
lĘchmiastowej zmiany w zakresie osobowym.
ezes Krzysztof Kierzek poinformował o podjęcych działaniach Kĺubu które zostaną wdrożone do końca 2023roku.
lgloszenle koleJnego kursu dla kandydatów na sędziów wyścigowych
)rogramy gtażowe dla obecnych oraz przyszĘch sędziów uľuchomione wspólnie w ramach partnerstwa PKWK i Tor Służewiec, WTWK
rrtynice, Hipodrom Sopot

llejnym wątkiem w dyskusji było omówienie sytuacji związanej ze zmniejszającą się liczbą jeźdźcóW, dotYkaiące.| kwestii związanych z

7nagrodzeniem za dosiad, oraz odpływem za granicę jeźdŹców szukających rozwoJu swojej kariery.

rmil Grzybowski podjął ponownie Wątek zwlązany z prośbą skierowana przez Stowarzyszenie .leźdźców do Dyrektora Toru Służewiec
lna Dominika Nowackiego o podwyższenie opłaty za dosiad dla jeźdźców w Warszawie.
ln Przewodniczący Bogdan Pukowiec przekazał infomacJę o procedowaniu przez TWKS wniosku Stowarzyszenia Jeźdźców w zakresĺe
ldwyższenia stawki, co powinno zostać wprowadzone niebawem.

'n Michał Romanowski podkreślił konieczność traktowania jeździectwa wyśclgowego jako zawodu. Zawodu który powłnlen

ĺaĺantować osobom o wYmaganych parametrach godziwej stawki za pracę. W odmiennym razie, będzie to dzlałalność amatorska, nie

laľantująca rzetelnego uczestnictwa w próbach selekcyjnych'
ichał Romanowski podkreślił konieczność stworzenla systemu pozwalającego na stałe podnoszenie kwalifikacji jetdźców,jednak nle

Jynie w oparciu o wydatki z kieszeni właścicieli.
llsza dyskusja prowadzita do wskazanych wnĺosków:
lrak funduszy i kompleksowgo planu rozwoju prowadzĺ do upadku
osnące ceny za trenĺng koni przy braku oferty dla nowych właścicieli i jeźdźców spowodują drastyczne ograniczenĺe w przysyłaniu koni

l treningu, co będzie skutkowało brakiem możliwości reallzacJl założonego planu wyścigowego

brak możliwości zapewnienia zakwaterowania dla pracownikóW stajennych, eliminuje możliwość przygotowanĺa Jaklejkolwiek
rakcyjnej oferty pracy
liewypowladalne Umowy kwaterunku dla osób niezwlązanych z pracą w stajniach wyścigowych

'iezbędne 
jest opracowanie systemu i planu biznesowego w oparciu o konkretne kwoty i pomysły na ich uzyskanie

zas skończyć z kroplówkami i doraźnymi rozwĺązaniamĺ, naleŻy opracować dlugotrwały plan finansowany z zewnątrz

lowrót do dialogu z TS w zakresie ustalenia warunków podwyższenla pull nagród i budowy wleloletnĺch planów dotyczących rozwoju

lścigów konnych w Polsce

Powołanie sędz!ów - pod!ęcle uchwaĘ o trybÍe głosowania - głosowanie jawne,

UCHWATA NR 68
z dnia 14 czeřwca 2023 roku

związku z formutą posiedzenia Rady PKWK któľe odbywa się w trybie zdalnym, Rada PKWK podejmuje Uchwałę o odtajnĺeniu

lsowania ijego przeprowadzeniu w tľybie jawnym

przyJęciem uchwaĘ głosowalo 9 (dzĺewięć) osób,

odrzucenĺem uchwaĘ głosowało 0 (zero) osób,

l oddania głosu wstrzymało się 0 (zero) osób.

hwała została przyjęta jednomyślnie'
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Przewodniczący Bogdan Pukowĺec przedstawił sylwetki kandydatów któľzy ztożyli wnioski. Wnioski zostałY ocenione pod względem

formalnym, Przystąpĺono do głosowania.

5, GłosowanÍe w sprawle powolania sędziów na sezon wyścigawy 2023 roku i płzylęcle stosowneJ uchwaĘ

UCHWATA NR 69

z dnla 14 cterwca 2023 roku

Rada Polskiego Klubu Wyścigów Konnych wnioskuje do Prezesa Polskiego Klubu Wyścigów Konnych o powołanie sędziów wyśclgowych

na sezon 2023, zgodnie z wynikarni pľzeprowadzonego gtosowania jawnego'

Za przyjęciem uchwaĘ głosowało 9 (dziewięć) osób,

Za odrzuceniem uchwaĘ głosowało 0 (zero) osób,
od oddania głosu wstrzymało się 0 (zero) osób. Uchwała została przyjęta Jednomyślnie

6, Zaopintowanle Sprawozdanło z dzígłalnoścl PKWK za 2022 rak,

Pan Prezes Kierzek wskazał listę audytów przeprowadzonych w PKWK w 2022r które dotyczyły m'in'

1. oceny bezpieczenstwa informatyczneSo
2. administrowanla lokalami mieszkalnymi będącymi w gestii PKWK

3. oceny prawidłowości przepľowadzenia zamówień publicznych

Wobec braku dodatkowych pytań podjęto następującą Uchwałę

UCHWAIA NR 70
z dnia 14 cz€Íwca 2023 roku

Rada Polskiego Klubu Wyścigów Konnych po zapoznaniu się z treścią sprawozdania Ktubu za 2a22 rok, działając na podstawie art. t5

Ustawy o wyścĺgach konnych z dnia 18 stycznia 2001r (Dz'U. z 202or poz., 1354), postanawia pozytywnie zaopiniować przedłożone

sprawozdanie celem przedstawienia go Minlstrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi.

Za przyjęciem uchwały głosowało 9 (dzlewlęć) osób,

Za odrzuceniem uchwaly glosowalo 0 {zero) osób,

od oddania głosu wstrzymało się 0 (zero) osób.

Uchwała została przyjęta jednomyślnie.

7.iprawy różne

Pan Kamil Grzybowski zgłosił potrzebę przeprocedowania zakupu symulatora jazdy konneJ dla celów podwyższanĺa umiejętności jazdy.

Pan Prezes Krzysztof Kierzek przekazał informację o toczącym slę zamówieniu symulatorów, które to, w ramach procedury PZP, musiaĘ

przejść przez oficjalną procedurę.

Symulatory zostaly przez PKWK zamówĺone.

Pan Jerzy Engel poruszył sprawę wydtużającego się remontu fontanny, ĺ ewentualnego wplywu na problemy z nawadnianiem toru

zielonego. Pan Przewodniczący Bogdan Pukowiec potwierdził, że został usuniety problem z niecką basenową i zostanie ona wkrótce

zapełniona wodą,

Pan Jerzy Sawka wniósł do spraw różnych kwestię dotyczącą wynagrodzenĺa sędziów wyścigowych i konieczność opracowania

jednolitego planu w tym zakľesie. Nowe zasady powinny obowiązywać od sezonu wyści8owego 2a24, prośba o przygotowanie nowych

zasad i pozyskiwania funduszy na ten cel zostat skierowana do Prezesa Kŕzysztofa Kierzka.
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lobec braku dodatkowych wnĺosków Przewodniczący zakończył XVll posledzenie Rady PKWK.
a tym protokół zakończono.
'otokół sporządzono na zlecenle Przewodniczącego Rady Polskiego Klubu Wyścigów Konnych, na podstawie nagranla z przebiegu
lsiedzenia.

tu
Kacprzyk

Bogdan Pukowiec

Michał Romanowski

teny Sawka

Lista obecnvch na oosiedzeniu:

Przemysław Błaszczyk

Engel Władysław Jerzy

GrzybowskiKamil
Gołębiowski Mariusz
Kacprzyk Maciej

Koczu rowska-Wawrzkiewĺcz Kaja

Pukowiec Bogdan
Romanowski Michał
Sawka Jeľry

,,,,. - Przewodniczqcy Rady PKWK

- Z- ca Przewodniczqcego Rady PKWK

.., - Z- ca Przewodniczqcego Rady PKWK
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